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Protokół nr 3/2024 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

w dniu 19 marca 2024 roku 

 

 

WAK.0012.2.3.2024 

1. Otwarcie posiedzenia. 

Posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury i Sportu odbyło się w Starostwie 

Powiatowym w Legionowie. Przewodnicząca Komisji, Pani Agnieszka Powała otworzyła 

posiedzenie i powitała radnych-członków Komisji oraz zaproszonych gości. 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Informacja na temat rekrutacji do szkół. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia przyjęty został bez zmian, jednogłośnie: 7 głosów „za”. 

 

3. Informacja na temat rekrutacji do szkół. 

 

Przewodnicząca Komisji, Pani Agnieszka Powała oddała głos Pani Beacie Doroś-Woźniak – 

Naczelnik Wydziału Edukacji w Starostwie Powiatowym w Legionowie. 

Pani Naczelnik poinformowała, że plan rekrutacji do szkół prowadzonych przez Powiat 

Legionowski oraz wszelkie inne informacje dotyczące rekrutacji na rok szkolny 

2024/2025, zostały opublikowane na stronie internetowej Powiatu Legionowskiego. Plan 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu. Następnie Pani Naczelnik powiedziała, 

że w powiecie legionowskim rok szkolny 2023/2024 ukończy około 800 absolwentów 

szkół podstawowych, co stanowi 1/3 liczby absolwentów sprzed roku. Pierwsze dane 

na temat przydziału uczniów do szkół ponadpodstawowych będą dostępne w połowie lipca 

2024 r. W odniesieniu do Powiatowego Zespołu Szkół i Placówek Specjalnych 

w Legionowie, Pani Naczelnik poinformowała, że rekrutacja jest w toku, natomiast 

zamknięto już rekrutację do przedszkola specjalnego, do którego będzie uczęszczać 16 

dzieci. Wolnych miejsc było 6. Rekrutacja do szkół odbędzie się elektronicznie. Na koniec 

Pani Naczelnik podała zebranym termin Giełdy Szkół Ponadpodstawowych zorganizowany 

w LO im. M. Konopnickiej w Legionowie. 

Przewodnicząca Komisji, Pani Agnieszka Powała podziękowała za omówienie tematu 

i otworzyła dyskusję, w której udział wzięli radny Wiesław Smoczyński, radny Mariusz 

Śledziewski, radna Izabela Kownacka, Przewodnicząca Komisji oraz Pani Naczelnik 

Wydziału Edukacji. 
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Przewodnicząca Komisji zapytała, czy w PZSiPS były przewidziane miejsca dla dzieci 

ze spektrum autyzmu? 

Pani Naczelnik odpowiedziała twierdząco. 

Radna Izabela Kownacka powiedziała, że ma zapytania od zainteresowanych osób 

i chciałaby się dowiedzieć, kto przeprowadza test sprawnościowy do klasy sportowej w LO 

im. M. Konopnickiej? 

Pani Naczelnik odpowiedziała, że testy organizowane są na terenie szkoły w terminie 

ustalonym przez dyrektora szkoły. Dopuszcza się możliwość przeprowadzenia testu 

w klubie sportowym, do którego należy uczeń, ale w terminie wyznaczonym przez szkołę. 

Trenerów do przeprowadzenia testu w szkole zapewnia dyrektor szkoły. 

Wobec braku innych zgłoszeń Przewodnicząca Komisji zamknęła ten punkt porządku 

obrad. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji. 

Komisji przedłożono do zaopiniowania następujące projekty uchwał: 

- uchwała Rady Powiatu zmieniająca uchwałę Nr 371/LIX/2023 Rady Powiatu 

w Legionowie z dnia 18 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Legionowskiego na 2024 rok. 

Projekt uchwały omówiła Pani Katarzyna Rembelska – Skarbnik Powiatu. 

W zakresie kompetencji Komisji zmiany dotyczą: 

1) zwiększenia planu dochodów o kwotę 7.361,702 zł z tytułu części oświatowej 

subwencji ogólnej z przeznaczeniem na pokrycie skutków wzrostu wynagrodzeń 

dla nauczycieli, wzrostu odpisu na ZFŚS oraz na dotacje podmiotowe dla szkół; 

2) zwiększenia planu wydatków o kwotę 37.000 zł z przeznaczeniem na bieżącą 

działalność Powiatowej Instytucji Kultury w Legionowie. Środki stanowią zwrot 

niewykorzystanej przez PIK części dotacji udzielonej w 2023 r. 

3) przesunięcia w ramach środków własnych PZSiPS w Legionowie - kwota 20.000 zł 

z przeznaczeniem na udział szkoły w Programie rządowym „Posiłek w szkole 

i w domu”. Zadanie w 80% będzie dofinansowane ze środków zewnętrznych. 

4) zwiększenie środków finansowych na organizację Młodzieżowych Igrzysk 

Mistrzostwa Sportowego – kwota 35.000 zł. 

Przewodnicząca Komisji, Pani Agnieszka Powała podziękowała za omówienie projektu 

uchwały i otworzyła dyskusję. 

Wobec  braku zgłoszeń, Przewodnicząca zarządziła przeprowadzenie głosowania. 

 

Projekt uchwały w części dotyczącej kompetencji Komisji, Komisja Oświaty, Kultury 

i Sportu zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie: 9 głosów „za”. 

 

- uchwała Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Legionowo. 

Projekt uchwały omówiła Pani Katarzyna Rembelska – Skarbnik Powiatu, która 

powiedziała, że proponuje się udzielenie dofinansowania przedsięwzięcia sportowego pod 

nazwą „15 Legionowa Dycha”. Kwota dofinansowania 5.000 zł. 

Przewodnicząca Komisji, Pani Agnieszka Powała podziękowała za omówienie projektu 

uchwały i otworzyła dyskusję. 

Wobec  braku zgłoszeń, Przewodnicząca zarządziła przeprowadzenie głosowania. 

 

Projekt uchwały Komisja Oświaty, Kultury i Sportu zaopiniowała pozytywnie, 

jednogłośnie: 9 głosów „za”. 
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5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

 

Protokół nr 2/2024 z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu w dniu 20 lutego 

2024 r. przyjęty został jednogłośnie: 9 głosów „za”. 

6. Wolne wnioski. 

Radny Wiesław Smoczyński wspomniał o możliwym utrudnieniu w dotarciu na 

posiedzenie komisji w dniu następnym, spowodowanym protestami rolników. 

Przewodnicząca Komisji, Pani Agnieszka Powała poleciła skontaktowanie się w tej sprawie 

z Przewodniczącym Rady Powiatu lub Przewodniczącymi Komisji. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodnicząca Komisji podziękowała za udział w posiedzeniu i zamknęła posiedzenie. 

         

 

           Przewodnicząca 

       Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

  

                  Agnieszka Powała 

 

 

 
Protokół sporządziła: 
Karolina Chrobot 


